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6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 
 

Ing. Gore: 

Či vedenie mesta a zamestnanci mesta pripravujú z posledne vyhlásených výziev nejaký 

materiál, ktorý bude podkladom k žiadosti, alebo bude podkladom k tomu, aby poslanci 

mestského zastupiteľstva rozhodli, či do takejto výzvy sa zapájame.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ako to bolo aj v predchádzajúcich prípadoch pri všetkých výzvach, na ktoré sa reagovalo, 

resp. bol záujem podať žiadosť, bola predložená táto informácia najprv do komisií, takže ak 

takýto proces nastane, budete informovaní, ak nie, tak bude to súčasťou, alebo záležitosťou 

nového zastupiteľstva a nových komisií.  

 

Ing. Gore: 

Pán primátor, pýtam sa to preto, lebo mám konkrétny návrh, alebo konkrétne som 

zaregistroval výzvu, ktorá, treba sa nad zamyslieť, či je vhodná pre mesto. Podľa môjho 

názoru je, tá výzva bola vyhlásená 31. mája 2018 v Operačnom programe – kvalita životného 

prostredia, pod číslom 41. Ide o výstavbu zariadení na využitie aerotermálnej, hydrotermálnej, 

alebo geotermálnej energie s použitím tepelného čerpadla, výška zdrojov je 19 mil., 

hodnotiace kola 31.8., 30.11. To všetko viete si doštudovať, takže k tejto konkrétnej som aj 

smeroval, či bude sa ňou zapodievať vedenie mesta, alebo nie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako som odpovedal platí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 
 

 

 

 


